
 

 
 

Vraag actualiteit –brievenbussen Aldlan 
 

Als PvdA Leeuwarden waren we afgelopen periode met Altijd in de Buurt in Aldlan. Daar gingen we in 

gesprek met wijkbewoners. Opvallend was dat veel mensen tevreden zijn over hun leefomgeving. 

Toch leefden er ook zorgen. Vooral de senioren waren verdrietig over het verdwijnen van meerdere 

brievenbussen. Juist senioren maken hier veel gebruik van. Recent zijn brievenbus(sen) verdwenen 

uit Aldlan waardoor voor veel ouderen de brievenbus te ver weg is komen te staan en zij niet meer 

hun brieven, zakelijke post en kaartjes naar kinderen en kleinkinderen kunnen versturen. We krijgen 

daarnaast ook signalen dat er op meerdere plekken in de gemeente brievenbussen van PostNL 

worden weggehaald, ook waar veel senioren wonen.  

De PvdA Leeuwarden wil hier aandacht vragen, daarom hebben wij de volgende vragen 

1. Is de gemeente op de hoogte van het feit dat veel brievenbussen verdwijnen? 

2. Is de gemeente bereid om in overleg te gaan met PostNL en te onderzoeken of er bij 

wooncomplexen met veel senioren het mogelijk is een brievenbus te handhaven  of te 

plaatsen. 

3. Zijn er ook andere mogelijkheden om de senioren op dit punt te ondersteunen.  

 

Namens de fractie van de PvdA Leeuwarden 

Joost de Caluwe 
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